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Protokół Nr 7/2023 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 29 sierpnia 2023r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji  – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Następnie odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca czerwca br.  

4. Analiza organizacji ruchu drogowego w Gminie Opoczno. 

5. Informacja na temat funkcjonowania cmentarza komunalnego.  

6. Sprawozdanie z prac Miejskiej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i 

Narkomanii za I półrocze 2023r.  

7. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 
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Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca czerwca br. 

Przewodniczący poinformował, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie nr 6/2023 z dnia 26 czerwca 

2023r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem 

Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 6/2023 z dnia 26 czerwca 

2023r.   

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 26 czerwca 2023r.  

 

Komisja głosami: za – 8, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia                     

Nr 6/2023  z dnia 26 czerwca 2023r. 

Ad. pkt. 4 

Analiza organizacji ruchu drogowego w Gminie Opoczno. 

Grzegorz Fiderek – KPP w Opocznie – przedstawił informację, która stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Komisja zapoznała się również z materiałem przygotowanym przez Wydz. Techniczno – 

Inwestycyjny Urzędu Miejskiego w Opocznie, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Grzegorz Fiderek KPP w Opocznie, radna 

Alicja Szczepaniak, radny Jerzy Pręcikowski, radna Jadwiga Figura, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek, Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba.  

Alicja Szczepaniak – radna – zwróciła się do przedstawiciela policji z prośbą o częstsze patrole 

policji w okolicach ul. Westerplatte gdzie w porach wieczornych i nocnych odbywają się 

uciążliwe dla mieszkańców wyścigi samochodowe oraz na parkingu przy dawnym MGOPS na 

ul. Kopernika gdzie spotyka się młodzież zostawiając po sobie śmieci w postaci butelek po 

alkoholu. Młodzież zachowuje się głośno co uprzykrza życie mieszkańcom okolicznych 

bloków. Poinformowała, że podobna sytuacja jest na ul. Biernackiego w okolicach siłowni 

zewnętrznej. Prosi również o patrole policji w rejonie garaży na ul. Westerplatte. 

Jadwiga Figura – radna - prosi o wyznaczenie przejścia dla pieszych u zbiegu ulic Ignacego 

Krasickiego, Długiej i Powstańców Wielkopolskich oraz oświetlenie na ul. Ceramicznej. 

Jerzy Pręcikowski – radny - uważa, że na czas budowy rond na ul. Gen. Bończy - Załęskiego 

na odcinku ul. Żesławskiego (od strony prywatnych posesji) należy postawić znak zakazu 

zatrzymywania się i postoju, gdyż parkujące tam auta mieszkańców znacznie utrudniają ruch. 

Prosi o przeanalizowanie tego tematu. 

W dalszej części dyskusji głos zabrał Pan Jan Baran - Prezes Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Libiszowie. Przedstawił informację dotyczącą stanu technicznego budynku remizy 

OSP w Libiszowie. Zwrócił się z prośbą do radnych o przeznaczenie środków na 

termomodernizację obiektu. 
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W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek, radny Paweł Baran, radny Andrzej Rożenek. 

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej - prosi, aby na sesję Rady Miejskiej przygotować 

informację na temat prac dotyczących termomodernizacji remizy OSP w Libiszowie (czy był 

wykonany audyt termomodernizacyjny oraz jakie są możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych na ten cel). Prosi, aby w sesji Rady Miejskiej uczestniczyli Dyrektorzy Wydz. 

Techniczno – Inwestycyjnego oraz Zamówień Publicznych i przedstawili specyfikację 

istotnych warunków zamówienia. Zwróciła się również do społeczności m-ci Libiszów, aby 

wystosowali w tej sprawie stosowny wniosek do budżetu Gminy Opoczno na 2024 rok. 

Ad. pkt. 5 

 Informacja na temat funkcjonowania cmentarza komunalnego. 

Beata Wiktorowicz – Dyr. Wydz. GKiM – przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 

4 do protokołu.  

Komisja zapoznała się również z materiałem przygotowanym przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Opocznie, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, radna Alicja Szczepaniak, radny Jerzy 

Pręcikowski, radny Andrzej Rożenek, Dyr. Wydz. GKiM Beata Wiktorowicz. 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości. 

Ad. pkt. 6 

 Sprawozdanie z prac Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii za I półrocze 2023r. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyr. Wydz. ZiSS – przedstawiła sprawozdanie, które stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Komisja zapoznała się również ze sprawozdaniem finansowym z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w I półroczu 2023r, który stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrały: radna Jadwiga Figura, Dyr. Wydz. ZiSS Elżbieta Matyśkiewicz. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 7 

Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Opoczyńskiemu (Bukowiec Opoczyński), 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 

do protokołu.  
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Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Antoniów), 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Sielec – Stużno), 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

10 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

d) udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Sławno, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

11 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2023 – 2040; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 12 do protokołu. 

Jadwiga Figura – radna - zwróciła uwagę na wyłącznie oświetlenia ulicznego w porze nocnej. 

W imieniu mieszkańców, którzy nocą wracają z pracy, aby włączona była chociaż co druga lub 

trzecia latarnia, celem zapewnienia bezpieczeństwa. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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f) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2023; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba, 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

14 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

h) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz wyrażenia zgody na zbycie 

w trybie bezprzetargowym; 

Marzanna Wojciechowska – Dyr. Wydz. GN – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrały: Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba, Dyr. Wydz. GN 

Marzanna Wojciechowska. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

i) określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Opoczno; 

Dominika Chybowska – Dyr. Wydz. OŚ – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  
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j) określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego, 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyr. Wydz. ZiSS – przedstawiła informację, która stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Pręcikowski. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

k) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powołania 

Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Tomaszów Mazowiecki – Opoczno. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

18 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Zięba, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

B) Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

(organizacja pracy). 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Dyr. Wydz. Edu. Marek Ziębicki. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 8 

Zapytania i wolne wnioski. 

Jadwiga Figura – radna: 

- prosi o umieszczenie koszy na śmieci przy koszach na psie odchody (w miejscach gdzie ich 

nie ma np. na ul. Dworcowej). Stwierdziła, iż mieszkańcy często wyrzucają śmieci do koszy na 

psie odchody ze względu na brak zwykłych koszy; 

- poruszyła temat podwyżki cen za ciepło. W związku z powyższym prosi, aby na kolejną sesję 

Rady Miejskiej oraz posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Przestrzegania Prawa zaprosić prezesów Zakładu Energetyki Cieplnej oraz Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej celem omówienia tematu; 

- w imieniu mieszkańców prosi o oświetlenie przy przejściu dla pieszych na ul. Leśnej (przy 

skrzyżowaniu z ul. Przemysłową); 
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- w imieniu mieszkańców ul. Długiej prosi o interwencję dotyczącą zalewania posesji podczas 

intensywnych opadów deszczu. 

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji: 

- prosi o wystosowanie pisma do Zakładu Energetyki Cieplnej w Opocznie z prośbą o 

informację na temat wzrostu zaliczek na ciepło oraz podanie uzasadnienia tej decyzji.  

Alicja Szczepaniak – radna: 

- zapytała na kiedy planowana jest budowa inteligentnych przejść dla pieszych na ul. 

Westerplatte (okolice sklepu p. Budzyńskiej). 

Ad. pkt. 9 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 12.15. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

        

 

 Przewodniczący Komisji  

                                                                                       Andrzej Rożenek 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 

 

 


